
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

VII скликання 

 

ПРОТОКОЛ  

 

06.06.2017                                          м. Черкаси                                            № 13

    

   

засідання постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, підприємництва  

та регуляторної політики 

 

Всього членів комісій   - 9 

На засіданні присутні   - 5 

 

ПРИСУТНІ: 

заступник голови комісії – Коваленко О.А. 

секретар комісії – Костюченко В.О. 
 

Члени комісії: Братаніч В.А., Зуєнко В.Л., Нестеренко І.І. 

 

ВІДСУТНІ члени комісії: Бойко В.В., Кравцова Н.О., Лашкул В.Г., Онищак Л.В. 

 

На засідання комісії запрошені: список запрошених додається (додаток 1). 
 

У засіданні взяли участь: голова обласної ради Вельбівець О.І., перший 

заступник голови обласної ради Тарасенко В.П., заступник голови обласної ради 

Гайович В.Ю. 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 
 

1. Про внесення  змін  до  рішення  обласної  ради  від  23.12.2016 

№ 11-2/VII «Про обласний бюджет на 2017 рік»  

Кравченко  

Наталія Миколаївна 

 

- директор Департаменту фінансів 

облдержадміністрації   
 

2. Про Стратегію розвитку малого та середнього підприємництва 

Черкаської області на 2017–2020 роки  

Карманнік 

Роман Володимирович 

- директор Департаменту  регіонального 

розвитку облдержадміністрації 
 

3. Про передачу майна комунальної власності  

Дудник   

Наталія Дмитрівна 

- в.о. начальника управління майном 

виконавчого апарату обласної ради   



4. Про передачу цілісного майнового комплексу комунального 

підприємства «Кам’янська центральна районна аптека № 29» Черкаської 

обласної ради  

Дудник   

Наталія Дмитрівна 

- в.о. начальника управління майном 

виконавчого апарату обласної ради   

 

5. Про передачу майна  

Бережна 

Альона Миколаївна 

- начальник відділу капітального 

будівництва та технологічного нагляду 

Департаменту містобудування, 

архітектури, будівництва та житлово-

комунального господарства 

облдержадміністрації 
 

6. Про списання майна комунальної власності  

Дудник   

Наталія Дмитрівна 

- в.о. начальника управління майном 

виконавчого апарату обласної ради   

 

7. Про повернення з оренди цілісного майнового комплексу  

Дудник   

Наталія Дмитрівна 

- в.о. начальника управління майном 

виконавчого апарату обласної ради   

 

8. Про надання дозволу на передачу в оренду майна бюджетним 

установам  

Дудник   

Наталія Дмитрівна 

- в.о. начальника управління майном 

виконавчого апарату обласної ради   

 

9. Про надання дозволу на передачу в оренду майна комунального 

підприємства "Аеропорт Черкаси Черкаської обласної ради" 

Дудник   

Наталія Дмитрівна 

- в.о. начальника управління майном 

виконавчого апарату обласної ради   

 

10. Про надання дозволу на передачу в оренду майна Корсунь-

Шевченківського державного історико-культурного заповідника  

Дудник   

Наталія Дмитрівна 

- в.о. начальника управління майном 

виконавчого апарату обласної ради   

 

11. Про надання дозволу на безоплатну передачу майна спільної 

власності територіальних громад сіл, селищ та міст Черкаської області  

Дудник   

Наталія Дмитрівна 

- в.о. начальника управління майном 

виконавчого апарату обласної ради   

 

12. Про внесення змін до рішення обласної ради від 28.08.2015 № 42-

14/VІ («Про погодження плану санації комунального підприємства «Облпаливо» 

від 28.08.2015 № 42-14/VІ) Черкаської обласної ради»  

Дудник   

Наталія Дмитрівна 

- в.о. начальника управління майном 

виконавчого апарату обласної ради   

 



13. Про внесення доповнень та змін до деяких рішень обласної ради  

Дудник   

Наталія Дмитрівна 

- в.о. начальника управління майном 

виконавчого апарату обласної ради   

 

14. Про реорганізацію КЗ «Корсунь-Шевченківська спеціальна 

загальноосвітня школа-інтернат І-ІІІ ступенів Черкаської обласної ради»  

Дудник   

Наталія Дмитрівна 

- в.о. начальника управління майном 

виконавчого апарату обласної ради   

 

15. Про призначення КАРПЕНКО О.А. на посаду завідувача 

комунального підприємства "Тальнівська центральна районна аптека № 73 

Черкаської обласної ради"  

Дудник   

Наталія Дмитрівна 

- в.о. начальника управління майном 

виконавчого апарату обласної ради   

 

16. Про призначення СОБКО І.В. на посаду директора комунального 

закладу "Черкаський обласний краєзнавчий музей" Черкаської обласної ради  

Дудник   

Наталія Дмитрівна 

- в.о. начальника управління майном 

виконавчого апарату обласної ради   

 

17. Про призначення БОНДАР М.І. на посаду директора комунального 

закладу «Черкаський обласний центр соціально-психологічної реабілітації дітей» 

Черкаської обласної ради  

Дудник   

Наталія Дмитрівна 

- в.о. начальника управління майном 

виконавчого апарату обласної ради   

 

18. Про призначення БУРСЬКОЇ Н.В. на посаду директора комунального 

закладу «Обласний міжрегіональний центр соціально-психологічної реабілітації 

дітей у м. Умані Черкаської обласної ради» 

Дудник   

Наталія Дмитрівна 

- в.о. начальника управління майном 

виконавчого апарату обласної ради   

19. Про передачу виробів медичного призначення  

Дудник   

Наталія Дмитрівна 

- в.о. начальника управління майном 

виконавчого апарату обласної ради   

 

20. Про припинення діяльності Кропивнянського дитячого будинку для 

дітей шкільного віку Черкаської обласної ради  

Данилевський 

Валерій Вікторович 

- начальник управління освіти і науки 

облдержадміністрації 

 

21. Про припинення діяльності комунального закладу «Смілянська 

спеціальна загальноосвітня школа-інтернат І-ІІ ступенів Черкаської обласної 

ради»  

Данилевський 

Валерій Вікторович 

- начальник управління освіти і науки 

облдержадміністрації 

 

 



22. Про виконання рішення обласної ради від 28.12.2012 № 19-6/VI «Про 

Програму підтримки комунального підприємства «Управління по експлуатації 

Будинку рад і об'єктів обласної комунальної власності» на 2013-2016 роки»  

Височин  

Валерій Петрович 

- директор КП «Управління по 

експлуатації Будинку рад і об’єктів 

обласної комунальної власності» 

 

23. Про виконання рішення обласної ради від 28.12.2012 № 19-7/VI «Про 

Програму підтримки комунального підприємства «АТП Черкаської обласної 

ради» на 2013-2016 роки»  

Канівець 

Володимир Іванович 

- директор КП «АТП Черкаської 

обласної ради» 

 

24. Про розгляд листа Черкаського регіонального управління Державної 

спеціалізованої установи «Державний фонд сприяння молодіжному житловому 

будівництву» щодо встановлення пільгової орендної плати  

Зеленський 

Максим Васильович 

- начальника управління у справах сім’ї, 

молоді та спорту облдержадміністрації 

  

25. Про затвердження Порядку надання згоди на здійснення невід’ємних 

поліпшень орендованого майна спільної власності територіальних громад сіл, 

селищ та міст Черкаської області 

Дудник   

Наталія Дмитрівна 

- в.о. начальника управління майном 

виконавчого апарату обласної ради   

 

1. СЛУХАЛИ:  

Кравченко Н. М., яка ознайомила членів комісії зі змінами, які 

пропонується внести до обласного бюджету на 2017 рік. 

Текст пояснювальної записки додається до протоколу (додаток 2). 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Коваленко О.А., який запропонував підтримати запропоновані зміни, 

проект рішення обласної ради «Про внесення змін до рішення обласної ради від 

23.12.2016 № 11-2/VII «Про обласний бюджет на 2017 рік» та рекомендувати 

розглянути питання на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 13/1 додається до протоколу (додаток 3). 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 
 

2. СЛУХАЛИ:  

Карманніка Р.В., який повідомив членам комісії, що проект Стратегії 

розвитку малого та середнього підприємництва Черкаської області на 2017–2020 

роки є регіональною стратегією розвитку малого та середнього підприємництва, 

яка розроблена у відповідності до принципів Акта з питань малого бізнесу для 

Європи. 



Стратегія відповідає пріоритетним напрямкам Стратегії розвитку 

Черкаської області до 2020 року. 

Сприяння у підготовці цього документа надала Програма Агенства США з 

міжнародного розвитку (USAID) „Лідерство в економічному врядуванні“ (ЛЕВ) 

з ініціативи Черкаської обласної державної адміністрації, представників бізнес-

об’єднань та громадськості області. Мета Програми USAID „Лідерство в 

економічному врядуванні“ (ЛЕВ) – покращення ділового клімату шляхом 

втілення вагомих та сталих реформ у секторі малого та середнього бізнесу на 

центральному і регіональному рівнях.  

Стратегія розвитку малого та середнього підприємництва є документом 

регіональної політики. 

Текст проекту рішення та програми додаються до протоколу (додаток 4). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Коваленко О.А. запропонував підтримати проект рішення обласної ради 

«Про Стратегію розвитку малого та середнього підприємництва Черкаської 

області на 2017–2020 роки», рекомендувати розглянути питання на сесії обласної 

ради та пропонувати депутатам підтримати зазначений проект. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 13/2 додається до протоколу (додаток 5). 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

3. СЛУХАЛИ: 

Дудник Н.Д., яка повідомила членам комісії, що проект рішення «Про 

передачу майна комунальної власності» підготовлено на підставі звернень, що 

надійшли на адресу обласної ради, з метою проведення майнових операцій для 

належного утримання, використання та експлуатації комунального майна. 

Проект рішення передбачає передачу зі спільної власності територіальних 

громад сіл, селищ, міст Черкаської області з балансу комунального підприємства 

"АТП Черкаської обласної ради" у спільну власність територіальних громад сіл, 

міста Чигиринського району на баланс комунального підприємства 

"Господарське управління Будинку рад" Чигиринської районної ради автомобіль, 

марки Volkswagen; з балансу Черкаського обласного центру перепідготовки та 

підвищення кваліфікації працівників органів державної влади, органів місцевого 

самоврядування, державних підприємств, установ і організацій на баланс 

комунального закладу "Обласна спеціалізована дитячо-юнацька спортивна 

школа олімпійського резерву" Черкаської обласної ради 4 телевізори марки 

Samsung; з балансу комунального навчального закладу "Черкаський обласний 

інститут післядипломної освіти педагогічних працівників Черкаської обласної 

ради" на баланс комунального закладу "Черкаський навчально-реабілітаційний 

центр "Країна добра" Черкаської обласної ради" та на баланс Черкаської 

загальноосвітньої санаторної школи-інтернату І-ІІ ступенів Черкаської обласної 

ради медичне обладнання; з балансу Кропивнянського дитячого будинку для 

дітей шкільного віку Черкаської обласної ради на баланс комунальної водолазно-

рятувальної служби Черкаської обласної ради автомобіль марки УАЗ-3962. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додаються до протоколу 

(додаток 6). 



Дудник Н.Д. повідомила про необхідність внесення змін до проекту 

рішення обласної ради «Про передачу майна», зокрема до преамбули та пункту 2 

рішення. 

Текст змін та доповнень додається до протоколу (додаток 7). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Коваленко О.А. запропонував підтримати звернення щодо передачі майна 

комунальної власності, проект рішення зі змінами та доповненнями, 

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради та пропонувати 

депутатам підтримати зазначений проект. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 13/3 додається до протоколу (додаток 8). 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

4. СЛУХАЛИ:  

Дудник Н.Д., яка поінформувала членів комісії, що проект рішення 

обласної ради «Про передачу цілісного майнового комплексу комунального 

підприємства "Кам’янська центральна районна аптека № 29" Черкаської обласної 

ради" підготовлено з урахуванням рішення Кам’янської районної ради від 

23.05.2017 № 18-9/VIІ "Про надання згоди на прийняття в районну комунальну 

власність цілісного майнового комплексу комунального підприємства 

"Кам’янська центральна районна аптека № 29" Черкаської обласної ради". 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додаються до 

протоколу (додаток 9). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Сундуков С.О. висловив запевнення про підтримку діяльності аптеки з 

боку районної влади та депутатського корпусу. 

Коваленко О.А. запропонував підтримати проект рішення обласної ради 

«Про передачу комунального підприємства «Кам’янська центральна районна 

аптека № 29» Черкаської обласної ради», рекомендувати розглянути питання на 

сесії обласної ради та пропонувати депутатам підтримати проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 13/4 додається до протоколу (додаток 10). 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0 

 

5. СЛУХАЛИ: 

Бережну А.М., яка повідомила, що з метою збереження майна, здійснення 

належного контролю за збереженням об’єктів та матеріальних цінностей і 

недопущення їх псування та розкрадання Департаментом містобудування, 

архітектури, будівництва та житлово-комунального господарства обласної 

державної адміністрації підготовлено проект рішення «Про передачу майна».  

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додаються до протоколу 

(додаток 11). 

Дудник Н.Д., яка зазначила, що проект рішення обласної ради з 

аналогічною назвою підготовлено управлінням майном виконавчого апарату 



обласної ради. Враховуючи, що обласна рада не є власником об’єктів 

завершеного і незавершеного будівництва та придбаного обладнання, 

зазначеного в проекті рішення, підготовленому Департаментом містобудування, 

архітектури, будівництва та житлово-комунального господарства обласної 

державної адміністрації, запропонувала внести зміни у назву проекту рішення та 

викласти його в такій редакції: «Про передачу об’єктів та майна з балансу 

Департаменту містобудування, архітектури, будівництва та житлово-

комунального господарства Черкаської обласної державної адміністрації». 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Коваленко О.А. запропонував підтримати внесення змін у назву проекту 

рішення, рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради та 

пропонувати депутатам підтримати проект рішення зі зміненою назвою. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 13/5 додається до протоколу (додаток 12). 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0 

 

6. СЛУХАЛИ:  

Дудник Н.Д., яка повідомила членам комісії, що проект рішення обласної 

ради "Про списання майна комунальної власності" підготовлено відповідно до 

Порядку списання об'єктів спільної власності територіальних громад сіл, селищ, 

міст Черкаської області та враховуючи звернення комунальних закладів 

"Черкаська обласна лікарня Черкаської обласної ради" та "Черкаський обласний 

онкологічний диспансер" Черкаської обласної ради щодо надання дозволу на 

списання медичного обладнання. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додаються до протоколу 

(додаток 13). 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Костюченко В.О. поцікавився, чому члени комісії з питань комунальної 

власності, підприємництва та регуляторної політики не залучалися для огляду 

обладнання, яке підлягає списанню. 

Коваленко О.А. зазначив, що при підготовці проектів рішення про 

списання майна, враховуючи його вартість, працівникам управління майном стан 

запропонованих до списання основних засобів необхідно оглядати спільно з 

членами постійної комісії. 

Олександр Анатолійович запропонував підтримати звернення 

комунальних закладів "Черкаська обласна лікарня Черкаської обласної ради" та 

"Черкаський обласний онкологічний диспансер" Черкаської обласної ради щодо 

надання дозволу на списання лазерного офтальмологічного мікрохірургічного 

апарата та аналізатора і проект рішення «Про списання майна комунальної 

власності», рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради та 

пропонувати депутатам підтримати проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 13/6додається до протоколу (додаток 14). 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 



7. СЛУХАЛИ: 

Дудник Н.Д., яка повідомила членам комісії, що проект рішення обласної 

ради «Про повернення з оренди цілісного майнового комплексу» підготовлено з 

метою ефективного використання майна та враховуючи звернення, що надійшло 

до обласної ради від Товариства з обмеженою відповідальністю навчальний 

заклад «Черкаський навчально-курсовий комбінат». 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додаються до 

протоколу (додаток 15). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Коваленко О.А., запропонував підтримати звернення Товариства з 

обмеженою відповідальністю навчальний заклад «Черкаський навчально-

курсовий комбінат» та проект рішення обласної ради «Про повернення з оренди 

цілісного майнового комплексу», рекомендувати розглянути питання на сесії 

обласної ради та пропонувати депутатам підтримати проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 13/7 додається до протоколу (додаток 16). 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

8. СЛУХАЛИ: 

Дудник Н.Д., яка повідомила членам комісії, що проект рішення «Про 

надання дозволу на передачу в оренду майна бюджетним установам» 

підготовлено з метою ефективного використання майна та враховуючи звернення 

комунального підприємства "Управління по експлуатації Будинку рад і об’єктів 

обласної комунальної власності" та комунального закладу "Черкаський обласний 

центр роботи з обдарованими дітьми Черкаської обласної ради" щодо надання 

дозволу на передачу в оренду майна спільної власності територіальних громад 

сіл, селищ, міст Черкаської області. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додаються до протоколу 

(додаток 17). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Коваленко О.А., який запропонував підтримати звернення комунальних 

підприємств щодо надання дозволу на передачу в оренду приміщень, з орендною 

платою 1 грн. в рік, Головному управлінню Держгеокадастру у Черкаській 

області та Черкаській обласній психолого-медико-педагогічній консультації і 

проект рішення, а також рекомендувати розглянути питання на сесії обласної 

ради та пропонувати депутатам підтримати проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 13/8 додається до протоколу (додаток 18). 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

9. СЛУХАЛИ: 

Дудник Н.Д., яка повідомила членам комісії, що до обласної ради 

надійшло звернення від комунального підприємства «Аеропорт Черкаси 



Черкаської обласної ради» щодо надання дозволу на передачу в оренду частини 

комерційного складу, що знаходиться на балансі комунального підприємства. 

На підставі даного звернення управлінням майном виконавчого апарату 

обласної ради підготовлено відповідний проект рішення. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додаються до протоколу 

(додаток 19). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Коваленко О.А. запропонував підтримати звернення КП "Аеропорт 

Черкаси Черкаської обласної ради" щодо надання дозволу на передачу в оренду 

частини комерційного складу, що знаходиться на балансі комунального 

підприємства, проект рішення обласної ради, рекомендувати розглянути питання 

на сесії обласної ради та пропонувати депутатам підтримати проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 13/9 додається до протоколу (додаток 20). 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

10. СЛУХАЛИ: 

Дудник Н.Д., яка повідомила членам комісії, що проект рішення обласної 

ради "Про надання дозволу на передачу в оренду майна Корсунь-

Шевченківського державного історико-культурного заповідника" підготовлено з 

метою ефективного використання майна та враховуючи звернення, що надійшло 

до обласної ради від Корсунь-Шевченківського державного історико-

культурного заповідника щодо надання дозволу на передачу в оренду будівлі, що 

не використовується в господарській діяльності. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додаються до протоколу 

(додаток 21). 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Коваленко О.А. запропонував підтримати звернення Корсунь-

Шевченківського державного історико-культурного заповідника щодо надання 

дозволу на передачу в оренду будівлі колишнього приміщення каретної, проект 

рішення обласної ради, рекомендувати розглянути питання на сесії обласної 

ради та пропонувати депутатам підтримати проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 13/10 додається до протоколу (додаток 22). 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

11. СЛУХАЛИ: 

Дудник Н.Д., яка повідомила членам комісії, що проект рішення обласної 

ради "Про надання дозволу на безоплатну передачу майна спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ та міст Черкаської області" підготовлено 

враховуючи звернення Черкаського обласного інституту післядипломної освіти 

педагогічних працівників Черкаської обласної ради та Черкаської обласної 



організації ветеранів щодо надання дозволу на безоплатну передачу в оренду 

майна. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додаються до протоколу 

(додаток 23). 
 

ВИСТУПИЛИ: 

Коваленко О.А. запропонував підтримати звернення щодо надання дозволу 

на безоплатну передачу в оренду майна Черкаському обласному інституту 

післядипломної освіти педагогічних працівників Черкаської обласної ради та 

Черкаській обласній організації ветеранів, проект рішення обласної ради, 

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради та пропонувати 

депутатам підтримати проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 13/11 додається до протоколу (додаток 24). 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0 
 

12. СЛУХАЛИ: 

Дудник Н.Д., яка повідомила членам комісії, що проект рішення обласної 

ради «Про внесення змін до рішення обласної ради від 28.08.2015 № 42-14/VІ» 

підготовлено з метою виконання санаційних заходів КП "Облпаливо" Черкаської 

обласної ради та враховуючи звернення ПОСП "Уманський тепличний комбінат, 

ТОВ "ОЛСІДЗ ЗЕРНОВИЙ ТЕРМІНАЛ" про готовність придбання комплексу 

будівель і споруд Уманського та Чорнобаївського паливних складів. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додаються до протоколу 

(додаток 25). 

Дудник Н.Д. звернулась до членів комісії з проханням доповнити проект 

рішення та включити до нього нежитлові будівлі та споруди Маньківського 

паливного складу. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Коваленко О.А. запропонував підтримати звернення ПОСП "Уманський 

тепличний комбінат, ТОВ "ОЛСІДЗ ЗЕРНОВИЙ ТЕРМІНАЛ" щодо придбання 

комплексу будівель і споруд Уманського та Чорнобаївського паливних складів а 

також нежитлових будівель та споруд Маньківського паливного складу і 

викласти проект рішення в наступній редакції: 

пункт 3 доповнити словами: "комплексу нежитлових будівель та споруд 

Уманського паливного складу (розташованого за адресою: Черкаська область, 

м. Умань, вул. Індустріальна, 66), комплексу будівель і споруд Чорнобаївського 

паливного складу (розташованого за адресою: Черкаська область, Золотоніський 

район, село Вознесенське, вул. Залізнична, 2) комплекс, Маньківського 

паливного складу (розташованого за адресою: Черкаська область, Маньківський 

район, с. Поташ, вул. Українська, 101)." 

Олександр Анатолійович вніс пропозицію підтримати проект рішення 

обласної ради «Про внесення змін до рішення обласної ради від 28.08.2015 

№ 42-14/VІ» із запропонованим постійною комісією доповненням, 

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради і пропонувати 

депутатам підтримати проект рішення. 



ВИРІШИЛИ: Висновок № 13/12 додається до протоколу (додаток 26). 
 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0 

 

13. СЛУХАЛИ: 

Дудник Н.Д., яка повідомила членам комісії, що проект рішення обласної 

ради «Про внесення доповнень та змін до деяких рішень обласної ради» 

підготовлено враховуючи звернення комунального закладу "Черкаська обласна 

лікарня Черкаської обласної ради", обласного комунального підприємства 

"Готельний комплекс "Дніпро" Черкаської обласної ради, Черкаського обласного 

комунального підприємства "Фармація", комунального вищого навчального 

закладу "Корсунь-Шевченківський педагогічний коледж ім. Т.Г. Шевченка 

Черкаської обласної ради". 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додаються до протоколу 

(додаток 27). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Коваленко О.А. запропонував підтримати проект рішення обласної ради 

«Про внесення доповнень та змін до деяких рішень обласної ради», 

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради та пропонувати 

депутатам підтримати проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 13/13 додається до протоколу (додаток 28). 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0 

 

14. СЛУХАЛИ: 

Дудник Н.Д., яка повідомила членам комісії, що у зв’язку з реорганізацією 

спеціальних шкіл-інтернатів області та виходячи з потреб суспільства 

підготовлено проект рішення «Про реорганізацію КЗ «Корсунь-Шевченківська 

спеціальна загальноосвітня школа-інтернат І-ІІІ ступенів Черкаської обласної 

ради», яким передбачається реорганізація даного навчального закладу з 

правонаступництвом у комунальний заклад «Корсунь-Шевченківський 

багатопрофільний навчально-реабілітаційний центр «Надія» Черкаської обласної 

ради». 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додаються до протоколу 

(додаток 29). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Коваленко О.А. запропонував підтримати проект рішення обласної ради 

«Про реорганізацію КЗ «Корсунь-Шевченківська спеціальна загальноосвітня 

школа-інтернат І-ІІІ ступенів Черкаської обласної ради», рекомендувати 

розглянути питання на сесії обласної ради та пропонувати депутатам підтримати 

проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 13/14 додається до протоколу (додаток 30). 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0 



15. СЛУХАЛИ: 

Дудник Н.Д., яка повідомила членам комісії, що, відповідно до Порядку 

проведення конкурсного відбору керівників підприємств, установ, закладів 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області, 

проведено конкурсний відбір на посаду завідувача комунального підприємства 

"Тальнівська центральна районна аптека № 73 Черкаської обласної ради". 

За результатами проведеного конкурсу переможцем визначено Карпенко 

Олену Анатоліївну. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додаються до 

протоколу (додаток 31). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Коваленко О.А. запропонував підтримати кандидатуру Карпенко Олени 

Анатоліївни на посаду завідувача комунального підприємства "Тальнівська 

центральна районна аптека № 73 Черкаської обласної ради", проект рішення, 

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради та пропонувати 

депутатам підтримати проект рішення. 
 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 13/15 додається до протоколу (додаток 32). 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0 

 

16. СЛУХАЛИ: 

Дудник Н.Д., яка повідомила членам комісії, що управління культури та 

взаємозв’язків з громадськістю облдержадміністрації провело засідання 

конкурсної комісії з розгляду кандидатур на посаду директора комунального 

закладу "Черкаський обласний краєзнавчий музей" Черкаської обласної ради. 

Згідно з рішенням комісії та відповідно до оформлених протоколів переможцем 

конкурсу стала Собко Ірина Василівна. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додаються до 

протоколу (додаток 33). 

Коваленко О.А. запропонував підтримати кандидатуру Собко Ірини 

Василівни на посаду директора комунального закладу "Черкаський обласний 

краєзнавчий музей" Черкаської обласної ради, проект рішення, рекомендувати 

розглянути питання на сесії обласної ради та пропонувати депутатам підтримати 

проект рішення. 
 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 13/16 додається до протоколу (додаток 34). 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0 
 

17. СЛУХАЛИ: 

Дудник Н.Д., яка повідомила членам комісії, що, відповідно до Порядку 

проведення конкурсного відбору керівників підприємств, установ, закладів 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області, 

проведено конкурсний відбір на посаду директора комунального закладу 

"Черкаський обласний центр соціально-психологічної реабілітації дітей" 

Черкаської обласної ради.  



За результатами проведеного конкурсу переможцем визначено Бондар 

Мирославу Ільківну. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додаються до 

протоколу (додаток 35). 

Коваленко О.А. запропонував підтримати кандидатуру Бондар Мирослави 

Ільківни на посаду директора комунального закладу «Черкаський обласний 

центр соціально-психологічної реабілітації дітей» Черкаської обласної ради та 

проект рішення, рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради і 

пропонувати депутатам підтримати проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 13/17 додається до протоколу (додаток 36). 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0 

 

18. СЛУХАЛИ:  

Дудник Н.Д., яка повідомила членам комісії, що, відповідно до Порядку 

проведення конкурсного відбору керівників підприємств, установ, закладів 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області, 

проведено конкурсний відбір на посаду директора комунального закладу 

"Обласний міжрегіональний центр соціально-психологічної реабілітації дітей у 

м. Умані Черкаської обласної ради".  

За результатами проведеного конкурсу переможцем визначено Бурську 

Наталію Валеріївну. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додаються до 

протоколу (додаток 37). 

Коваленко О.А. запропонував підтримати кандидатуру Бурської Наталії 

Валеріївни на посаду директора комунального закладу «Обласний 

міжрегіональний центр соціально-психологічної реабілітації дітей у м. Умані 

Черкаської обласної ради» та проект рішення, рекомендувати розглянути 

питання на сесії обласної ради і пропонувати депутатам підтримати проект 

рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 13/18 додається до протоколу (додаток 38). 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0 

 

19. СЛУХАЛИ: 

Найдана О.В., який ознайомив членів комісії з проектом рішення «Про 

передачу виробів медичного призначення». 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додаються до протоколу 

(додаток 39). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Коваленко О.А. запропонував підтримати пропозиції щодо передачі 

виробів медичного призначення, проект рішення, рекомендувати розглянути 

питання на сесії обласної ради і пропонувати депутатам підтримати проект 

рішення 



ВИРІШИЛИ: Висновок № 13/19 додається до протоколу (додаток 40). 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0 

 

20. СЛУХАЛИ: 

Данилевського В.В., який повідомив членам комісії про наміри щодо 

припинення діяльності Кропивнянського дитячого будинку для дітей шкільного 

віку Черкаської обласної ради.  

Доповідач зазначив, що цей заклад вичерпав свою місію. Кількість 

вчителів та обслуговуючого персоналу вдвічі перевищує кількість учнів закладу. 

Діти цього будинку зможуть навчатися у будь-якому інтернаті обласної 

комунальної власності, який вони самі оберуть. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Філіпова Т.Г. наголосила на важливості функціонування закладу та 

зазначила, що 7 дітей повернули до дитячого будинку з прийомних сімей та 2 з 

коледжів через небажання навчатись. Учні дитячого будинку мають гарні 

результати у навчанні, перемагають в обласних олімпіадах, один учень брав 

участь у Всеукраїнській олімпіаді. Директор дитячого будинку зазначила, що 

приміщення школи з’єднане з іншими приміщеннями інтернату теплими 

переходами, що особливо важливо в зимовий час. 

Сімушина О.І. зазначила, що управління не має змоги утримувати цей 

заклад та запропонувала розробити проект рішення «Про призупинення 

діяльності Кропивнянського дитячого будинку для дітей шкільного віку 

Черкаської обласної ради у зв’язку з відсутністю дітей». 

Вельбівець О.І. запропонував доручити управлінню освіти і науки 

облдержадміністрації спільно з Золотоніською районною радою до дня 

проведення чергової сесії обласної ради визначитись із подальшим 

використанням майна Кропивнянського дитячого будинку для дітей шкільного 

віку Черкаської обласної ради для прийняття рішення щодо функціонування 

навчального закладу. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 13/20 додається до протоколу (додаток 41). 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0 
 

21. СЛУХАЛИ: 

Данилевського В.В., який повідомив членам комісії про наміри щодо 

припинення діяльності комунального закладу «Смілянська спеціальна 

загальноосвітня школа-інтернат «І-ІІ ступенів Черкаської обласної ради». 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Вельбівець О.І. поцікавився, скільки коштує утримання закладу на рік.  

Данилевський повідомив, що впродовж 3 років на утримання закладу було 

виділено 5 млн. грн. 

Андрущенко Н.П. поінформувала про специфіку закладу та зазначила, що 

в сільських школах Смілянського району відсутня інклюзивна освіта тому 

більшість таких дітей не відвідують навчальні заклади. Ці учні мають ряд 



особливих потреб, вони надзвичайно швидко втомлюються. 94 дитини мають 

синдром Дауна та аутизм, 118 – розумову відсталість та поведінкові розлади. 

Педагог школи-інтернату наголосила на необхідності функціонування цього 

закладу. 

Костюченко В.О. розкритикував наміри щодо закриття школи-інтернату, 

яка знаходиться у зручному місці і в яку, останнім часом, вкладено мільйони 

гривень для забезпечення нормального функціонування. Депутат запропонував 

дати колективу навчального закладу можливість протягом трьох років виконати 

вимоги керівництва обласного управління освіти і науки щодо покращення 

ситуації. У разі невиконання вимог повернутися до розгляду питання про 

закриття закладу через 1 рік. 

Вельбівець О.І. запропонував залишити дане питання без розгляду.  

 

ВИРІШИЛИ: залишити без розгляду питання «Про припинення діяльності 

комунального закладу «Смілянська спеціальна загальноосвітня школа-інтернат 

«І-ІІ ступенів Черкаської обласної ради». 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0 

 

22. СЛУХАЛИ: 

Височина В.П., який поінформував членів комісії про виконання рішення 

обласної ради від 28.12.2012 № 19-6/VI «Про Програму підтримки комунального 

підприємства «Управління по експлуатації Будинку рад і об'єктів обласної 

комунальної власності» на 2013-2016 роки». 

Текст інформації додається до протоколу (додаток 42). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Коваленко О.А. запропонував взяти до відома інформацію щодо виконання 

рішення обласної ради від 28.12.2012 № 19-6/VI «Про Програму підтримки 

комунального підприємства «Управління по експлуатації Будинку рад і об'єктів 

обласної комунальної власності» на 2013-2016» роки та погодити зняття з 

контролю рішення обласної ради від 28.12.2012 № 19-6/VI «Про Програму 

підтримки комунального підприємства «Управління по експлуатації Будинку рад 

і об'єктів обласної комунальної власності» на 2013-2016 роки у зв’язку із 

закінченням терміну дії. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 13/21 додається до протоколу (додаток 43). 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0 

 

23. СЛУХАЛИ: 

Канівця В.І., який поінформував членів комісії про виконання рішення 

обласної ради від 28.12.2012 № 19-7/VI «Про Програму підтримки комунального 

підприємства «АТП Черкаської обласної ради» на 2013-2016 роки» 

Текст інформації додається до протоколу (додаток 44). 

 

 



ВИСТУПИЛИ: 

Коваленко О.А. запропонував взяти до відома інформацію щодо виконання 

рішення обласної ради від 28.12.2012 № 19-7/VI «Про Програму підтримки 

комунального підприємства «АТП Черкаської обласної ради» на 2013-2016 

роки» та погодити зняття з контролю рішення обласної ради від 28.12.2012 № 

19-7/VI «Про Програму підтримки комунального підприємства «АТП Черкаської 

обласної ради» на 2013-2016 роки» у зв’язку із закінченням терміну дії. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 13/22 додається до протоколу (додаток 45). 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0 
 

24. СЛУХАЛИ: 

Зеленського М.В., який ознайомив членів комісії зі зверненням 

Черкаського регіонального управління Державної спеціалізованої установи 

«Державний фонд сприяння молодіжному житловому будівництву» щодо 

встановлення пільгової орендної плати. 

Лист додається (додаток 46). 

Дудник Н.Д. поінформувала про неможливість встановлення пільгової 

орендної плати 1 грн. в рік Черкаському регіональному управлінню Державної 

спеціалізованої установи «Державний фонд сприяння молодіжному житловому 

будівництву». Наталія Дмитрівна запропонувала внести зміни до Методики 

розрахунку орендної плати за оренду майна обласної комунальної власності та 

пропорції її розподілу, а саме: 

пункт 9 доповнити новим абзацом такого змісту: 

"офісних приміщень Черкаського регіонального управління Державної 

спеціалізованої фінансової установи "Державний фонд сприяння молодіжному 

житловому будівництву". 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Коваленко О.А. запропонував підтримати внесення змін до Методики 

розрахунку орендної плати за оренду майна обласної комунальної власності та 

пропорції її розподілу, а також доручити управлінню майном виконавчого 

апарату обласної ради підготувати проект рішення обласної ради «Про внесення 

змін до Методики розрахунку орендної плати за оренду майна обласної 

комунальної власності та пропорції її розподілу» і внести на розгляд президії та 

сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 13/23 додається до протоколу (додаток 47). 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0 

25. СЛУХАЛИ : 

Дудник Н.Д., яка ознайомила членів комісії з проектом рішення «Про 

затвердження Порядку надання згоди на здійснення невід’ємних поліпшень 

орендованого майна спільної власності територіальних громад сіл, селищ та міст 

Черкаської області». 



Текст проекту рішення та пояснювальної записки додаються до протоколу 

(додаток 48). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Коваленко О.А. запропонував підтримати проект рішення «Про 

затвердження Порядку надання згоди на здійснення невід’ємних поліпшень 

орендованого майна спільної власності територіальних громад сіл, селищ та міст 

Черкаської області» та доручити управлінню майном обласної комунальної 

власності опублікувати його в газеті «Черкаський край» і оприлюднити на 

офіційному веб-сайті обласної ради з метою одержання зауважень і пропозицій. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 13/24 додається до протоколу (додаток 49). 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0 

 

 

 

 

 

Заступник голови постійної комісії                                         О.Коваленко 

 

 

 

Секретар засідання                                                                    В. Костюченко 


